
Protokół Nr 54/2022

z posiedzenia Komisji Statutowej i Pomocy Społecznej Rady Miejskiej w Sępólnie
Krajeńskim w dniu 16 listopada 2022r.

W posiedzeniu udział wzięli członkowie Komisji wg za%czonej listy obecności oraz
zaproszeni goŚcie:

1.
2.
3.
4.

Sekretarz Gminy - Dariusz Wojtania;
Inspektor Referatu Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego - Marcin Koniszewski;
Kierownik Referatu Spraw Obywatelskich - Beata Kozłowska;
Kierownik Referatu Inwestycji i Rozwoju Gospo4arczego - Anna Sotkiewicz-Tumanik

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Komisji Pq Tobiasz Świniarski, który po powitaniu
zebranych zaproponował następujący jego porządek:

1.

2.

3.

4.

5.

6.

Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku;
Opinia w sprawie projektu uchwały dot. przyjęcia regulaminu korzystania z boiska
sportowego wielofunkcyjnego oraz sztucznej nawierzćhni przy Szkole Podstawowej w
Zalesiu;
Opinia w sprawie projektu uchwały dot. przekazania do Wojewódzkiego Sądu
Administracyjnego w Bydgoszczy skargi Prokuratury Rejonowej w Tucholi na uchwały
Rady Miej skiej ;
Opinia w sprawie apelu dot. wsparcia ze strony państwa polskiego dzieci chomjących
na SMA;
Zatwierdzenie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji;
Wolne wnioski i zakończenie.

W/w porządek posiedzenia przy3e,to jednogłośnie.

l

Aa.2. Kierownik Referatu Inwestycji i Rozwoju Gospodarczeg6' przedstawiła członkom
Komisji sprawie regulaminu korzystania z boiska sportowego wielofunkcyjnego oraz sztucznej
nawierzchni przy Szkole Podstawowej w Zalesiu.

Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie projekt przedstawionej uchwały.

Ad.3. Sekretarz Gminy przedstawił Komisji projekt uchwały Rady Miejskiej w sprawie
przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Bydgoszczy skargi Prokuratury
Rejonowej w Tucholi na uchwały Rady Miejskiej. Wyjaśnił, że Prokuratura Rejonowa w
Tucholi zarzuca brak opublikowania uchwał w Wojewódzkim Dzienniku Urzędowym
Województwa Kujawsko - Pomorskiego, które jego zdaniem stanowią prawo miejscowe.

Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie projekt przedstawionej uchwały.
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Ad.4. Kierownik Referatu Spraw Obywatelskich przedstawiła Komisji projekt apelu w sprawie
wsparcia ze strony państwa polskiego dzieci chorujących na SMA.
Pani Miczko zasugerowała usunięcie przedostatniego zdania w uzasadnieniu apelu
zaczynającego się od akapitu.

W

Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie przedstawiony projekt apelu,
uwzględnieniem zasugerowanej poprawki.

z

Ad.5. Komisja zatwierdziła jednogłośnie protokół ze swojego poprzedniego posiedzenia w
miesiącu wrześniu br.

Ad.6. W wolnych wnioskach poruszono nast«;pujące sprawy:

- Inspektor Referatu Inwestycji i Rozwoju Gqspodarczego, w nawiązaniu do wniosku Konnisji,
poinformował że Kierownik Warsztatu Terapii Zajęciowej przeprowadziła uzgodnienia z
Prezesem Zakładu Transportu i Usług w sprawie zapewnienia dowozów dla uczestników WTZ.

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodnicz4cy zakończył posiedzenie.
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